
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr VI 

VI Sesja w dniu 28 marca 2019  

Obrady rozpoczęto 28 marca 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:14 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. Nieobecny radny Radosław Kasprzyk. 

Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli – nieobecny sołtys Rud – Wojciech Węglorz. 

A także: Burmistrz  Miasta Paweł Macha, Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, 

Skarbnik Anna Szostak, Sekretarz Dominik Klimanek, Radca Prawny Zbigniew Pławecki, 

Dyrektor MOPS Zbigniew Grygier, Prezes GPWiK Marian Kostka, Dyrektor MOKSiR Anna 

Kijek, Dyrektor ZGKiM Wilhelm Rechonek, Dyrektor MBP Ireneusz Wojcieski, Dyrektor 

GOTIP Krzysztof Kopeć, Komendant Komisariatu Policji W Kuźni Raciborskiej, Marek 

Ryszka,  Kierownik ref. GN Małgorzata Pabian, Kierownik ref. IB Piotr Staroń, Kierownik 

ref. ED Anna Mainusz, Kierownik GCZK Aleksander Serafin. 

Listy obecności radnych, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz Gości stanowią 

załączniki do protokołu. 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 

Otwarcia sesji dokonał Gerard Depta, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. Na podstawie 

podpisów na liście obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący odczytał zaproponowany w zawiadomieniach porządek obrad. Uwag do 

porządku nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący przystąpił do jego realizacji. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

 

 

 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Kuźnia Raciborska. 

 

Sprawozdanie złożył komisarz Marek Ryszka – Komendant Komisariatu Policji w Kuźni 



Raciborskiej. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

4. Zatwierdzenie protokołu nr V/2019. 

 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu nr V/2019..  

Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (13) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

wstrzymuję się (1) 

Adrian Lepiarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

 

W swojej informacji Burmistrz złożył sprawozdanie ze spotkań jakie odbył w okresie 

międzysesyjnym, omówił podjęte decyzje oraz postęp prowadzonych spraw i inwestycji. 

Burmistrz poruszył również temat strajku nauczycieli i zagwarantował, ze podczas strajku 

dzieci będą miały zapewnioną opiekę. 

Radny Roman Wilk zapytał o termin rozpoczęcia remontów cząstkowych dróg oraz czy 

remont Alei Lipowej w Rudach wchodzi w plan remontów. Burmistrz odpowiedział, że Aleja 

Lipowa naprawiona zostanie w ramach gwarancji. Kierownik ref. IB Piotr Staroń 

poinformował, że remonty cząstkowe dróg rozpoczną się w ciągu kolejnych dwóch tygodni. 

Co do Alei Lipowej – prace mają się zakończyć na początku maja.  

Następnie dyskusja toczyła się wokół tematu związanego z remontami cząstkowymi dróg. 

 

 

 

6. Przedłożenie Raportu z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2018 rok. 

 

Raport oraz procedurę jego sporządzania omówił Sekretarz Dominik Klimanek. Uwag ani 

pytań nie odnotowano. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 



7.1. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Anna Szostak. Omawianie zaczęła od przedstawienia 

zmian w budżecie gminy. Uwag nie wniesiono. Komisja Budżetu i Finansów projekt 

zamówiła pozytywnie. W stosunku do materiałów wysłanych wraz z zawiadomieniami, 

rekomendowano radnym do podjęcia trzecią wersję projektu uchwały.Głosowano w sprawie: 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska wersja III z dnia 

28.03.2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/60/2019 

 

 

7.2. Zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2019 rok, wersja z dnia 27.03.2019 r. – wersja druga  

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/61/2019 

 

 

 

7.3. Powołania wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Kuźni Raciborskiej 

 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Kuźni Raciborskiej,.  

Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (13) 



Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Elżbieta Kozłowska, Maciej 

Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

wstrzymuję się (1) 

Adrian Juraszek 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/62/2019 

 

7.4. Uzupełnienia składu osobowego Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i 

Rekreacji 

Projekt uchwały został przygotowany jako inicjatywa Przewodniczącego Rady Miejskiej, na 

ręce którego zgłoszony został wniosek radnego Depty wyrażający chęć pracy w tej komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i 

Rekreacji,.  

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/63/2019 

 

 

7.5. Inkasa za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz podatków: rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych 

Projekt omówiła Anna Szostak. Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt 

pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
inkasa za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz podatków: rolnego, leśnego i od 

nieruchomości od osób fizycznych,.  

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/64/2019 



 

 

7.6. Przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2019 roku" 

Projekt omówiła Michalina Komarek – referent w referacie GN. Komisja Rolnictwa i 

Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy zaopiniowała projekt pozytywnie. Radny 

Manfred Wrona zapytał, czy w schronisku w Rybniku była przeprowadzona kontrola w 

związku z zawartą z gminą umową? Pani Komarek odpowiedziała twierdząco. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kuźnia Raciborska w 2019 roku",.  

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/65/2019 

 

 

 

7.7. Wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego 

(Rudy, ul. Rogera 11) 

Projekt omówił Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. Komisja Rolnictwa i 

Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy Zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego (Rudy, 

ul. Rogera 11). 

 

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

 

Uchwała nr VI/66/2019 
 

 

 



7.8. Wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego 

(Kuźnia Raciborska, ul. R. Lewandowskiego 2). 

Projekt omówił Wilhelm Rzechonek – Dyrektor ZGKiM. Komisja Rolnictwa i 

Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy Zaopiniowała projekt pozytywnie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego 

(Kuźnia Raciborska, ul. R. Lewandowskiego 2),.  

 

Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Elżbieta 

Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, 

Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 

Radosław Kasprzyk 

Uchwała nr VI/67/2019 

 

8. Wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Manfred Wrona – poprosił o informację o przebiegu prac na kolejce w Rudach. W 

odpowiedzi Burmistrz zaproponował spotkanie po sesji, w celu omówienia tematu. 

- Adrian Lepiarczyk - o wyczyszczenie rowów w ciągu ul. Cysterskiej, przy domach, które są 

niezamieszkane 

- Elżbieta Kozłowska – o ustawienie pojemników do segregacji odpadów przy budynkach 

mieszkalnych wielorodzinnych będących w zasobach komunalnych gminy. 

 

 

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący przypomniał, że korespondencja wpływająca do Biura Rady umieszczona 

jest w systemie e-sesja. Pytań w związku z nadesłaną korespondencją nie odnotowano. 

 

 

 

10. Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął i VI Sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej.   

 

 

  

 Wiceprzewodniczący 



Gerard Depta  

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


